

「樂學氣象 3 樓展示場更新」問答集

1. 施工期間是什麼時候？

114 年 12 月 1 日(星期一)起預計至 115 年 6 月 30 日(星期二)。

2. 哪些地方要施工？

樂學氣象展示場 3 樓展示空間。

3. 施工的時候展示場會關閉嗎？

僅關閉樂學氣象展示場 3 樓展示空間；樂學氣象展示場 1、5 樓展示空間及古蹟展示場維持開放。

參觀動線請依現場標示。

4. 施工期間接受預約參觀嗎？

一樣可以預約喔！只是樂學氣象展示場 3 樓不進行導覽。

5. 施工期間環教課程接受報名嗎？

除了「地震來了怎麼辦」課程以外，其他課程一樣可以報名喔！報名電話：
(06)3459204。

6. 3 樓新展示空間什麼時候對外開放？

預計明(115)年下半年之後對外開放 3 樓新展示空間，屆時會再公告於「中央氣象署南區氣象服務」網及「Good Weather 古都好天氣-臺灣南區氣象中心」FB 粉絲專頁，敬請期待！

FAQs about the 3rd-Floor Exhibition Hall Renovation

1. When is the construction period?

The renovation of the 3rd-floor exhibition hall will begin from December 1, 2025 (Monday).

2. Which areas will undergo construction?

The 3rd-floor of Meteorological Exhibition Hall.

3. Will the exhibition hall be closed during the construction period?

Only the 3rd-floor of Meteorological Exhibition Hall will be closed;

The 1st and 5th floors of Meteorological Exhibition Hall and the National Heritage Site – Former Tainan Weather Observatory will remain open.

4. Can reservation visits still be made during the construction period?

Yes, reservations are still available. However, guided tours will not be provided on the 3rd floor.

5. Are environmental education courses open for registration during the construction period?

All courses are open for registration except for the course “What to Do When an Earthquake Happens.”

Registration phone number: (06) 345-9204.

6. When will the new 3rd-floor exhibition space be open to the public?

The new 3rd-floor exhibition space is expected to open to the public in the second half of next year (2026).

Further announcements will be posted on our official website (<https://south.cwa.gov.tw/eng>) and Facebook page (<https://www.facebook.com/CWB.SRWC>), please stay tuned!